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Verslag schoolraad 28.02.2024 19h30 - 21h30 

Aanwezig: Alexandra Vercruysse, Sofie Baert,Sofie Devriendt, Koenraad Verduyn, Veerle Delember, 
Liesbeth Gouwy 

Verontschuldigd: Stefanie Pintelon, Pascale Sibiet, Ruth Cooleman,  

Vergadering:  

- Verslag vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
- Traject na doorlichting 

Lodo is gestart met traject na doorlichting, dit is een verplichting. Dit wordt gedaan door 
betalende firma (Edunext). Er is kickoff gebeurd met iedereen, daarna ligt de focus op 
kleuter.  
Er is samengezeten met kleuterleidsters. Hoofddoel : vanuit welke waarden willen we 
werken en onze visie herbekijken. Samenwerken over de klassen heen staat prioritair.  
De kleuterleidsters die ziek zijn zullen opgenomen worden in dit traject bij terugkeer door 
Edunext). Eerste indruk is zeer positief en zeer professioneel. Het traject loopt 3 jaar, 10 
interventies met continue ondersteuning.  
14 juni is er doorlichting van de gebouwen. Drie zaken worden doorgelicht : 
noodplanning, onderhoud en aankoopbeleid en poetsen.  
 

- Wat vinden ouders van schoolfeest op vrijdag? 
Vanuit de school wordt een schoolfeest op vrijdag als positief ervaren, mits voldoende 
hulp bij klaarzetten. Maar hoe wordt dit vanuit ouders ervaren? Er waren sowieso meer 
kinderen aanwezig dan op zondag, vooral in 5 en 6. Daartegen staat dat het voor een 
groep ouders zeer moeilijk te organiseren is. Voorstel zou kunnen zijn : alternerend 
vrijdag en zondag? Financiële plaatje was dit jaar gelijk als vorig jaar op zondag.  
Opmerkingen vanuit ouders :  
Zeer commercieel, dure spelletjeskaart/lang wachten, strenge beoordeling bij spelletjes 
voor kleinere kinderen, tombola is vervroegd in de loop van de dag (omgeroepen om 
18:30 maar op lotjes stond 18u),  

 
 

- Bouwwerken LODO en kleuterspeelplein/ plannen  
Plannen zijn licht gewijzigd, toelichting door Alexandra. Alle kleuterklassen komen rond 
de Kreke. Wat is nieuw : 2 kleuterklassen worden gemaakt op de koer van de kreke. 
Speelplaatsen worden omgewisseld, er komt extra turnlokaal, overdekte fietsenstalling, 
op eerste verdiep is kleine uitbreiding geschrapt en vervangen door de twee extra 
klassen op gelijkvloers. Plein op het dak van de kreke wordt geschrapt.  
Kleuterspeelplein is dringend aan vervanging toe. Deze ruimte zal echter nodig zijn om 
met vrachtwagens tot aan twee nieuwe klassen te rijden. Er zal sowieso 1 jaar zijn 
waarop de kleuters en lager een speelplaats delen terwijl werken bezig zijn. Het huidig 
sanitair blok gaat weg en de twee speelplaatsen lopen in mekaar over.  
Timing : eind juni definitief ontwerp, september 2025 starten met de twee extra 
kleuterklassen, eind datum nog te bepalen. Eindstatus is hetzelfde aantal klassen als 
voordien maar er is ruimte voor 2 extra moest dat nodig zijn. 
Tussendoor dienen de daken vernieuwd te worden, dit staat los van deze verbouwing 
 

- Leerlingenaantal en prognose volgend schooljaar 
Kleuter dit jaar (telling februari) -12, lager -14, totaal _26, totaal 404 kinderen op 1 
februari. Dit jaar zijn er maar 22 peuters 
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Voor schooljaar 24-25 zijn er nu al 31 peuters 4 eerste kleuters en 1 derde kleuter nieuw 
ingeschreven.  
Nu is lager 261 leerlingen. In 2012, 14, 15 en 16 waren er minder leerlingen. Kleuter : nu 
135, in 2011, 12, 13 en 14 waren er minder leerlingen in Lodo (als je mariaschool niet 
meerekent). Conclusie is dat de Lodo zonder Mariaschool niet significant achteruit gaat. 
Instroom voor volgend jaar ligt hoog. Prognose naar aantal leerkrachten : wellicht 1 
kleuterklas minder, lager te bekijken.  

 
- Facultatieve verlofdagen 

2 mei en 10 juni 
 

- Slagbomen schoolstraat 
Alles loopt vlot momenteel. Slagbomen zijn geïnstalleerd en werken. ‘s Avonds is het 
moment 5 minuten ingekort. Wordt als zeer positief ervaren. Er blijft een minderheid in 
de buurt negatief, maar dit is beheersbaar. 

 

- Voetbal 

Opmerking: er waren kinderen die geselecteerd zijn en niet mochten meedoen? Het is 
belangrijker om mee te doen dan te winnen. Graag aandacht hiervoor.  

- Schoolreis/BKO regeling 

Voor bepaalde ouders is de schoolreis zeer laat doorgegeven, waardoor een boete bij 
BKO moest betaald worden. Wellicht 3 en 4? Wordt nagekeken, stond niet op kalender. 
Graag schoolreizen sneller doorgeven, zeker voor het begin van de maand omwille van 
inschrijven BKO.  

- Pesters (4e leerjaar) 

Er zijn al kinderen van school veranderd omwille van een bepaalde groep pesters. Hoe wordt 
deze groep aangepakt? Er zijn gesprekken geweest met deze kinderen. Graag opvolgen indien 
dit nog gebeurt, blijkbaar gaat gerucht dat er nieuw slachtoffer gezocht wordt. Arktos is 
eventueel een oplossing? 
 
VARIA: 
Veerle : Veerle legt haar engagement in de schoolraad neer wegens en te overvolle agenda. 
Angelo (koster) eventueel vragen? Alexandra neemt op.  
 
 


